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ÉDITORIAL

ENSEMBLE...

À une époque où l’information est diffusée plus rapidement que 
jamais et où le comportement des consommateurs est en constante 
évolution, la presse d’aujourd’hui est confrontée à des défis et à des 
opportunités uniques.

Le rôle des journalistes, quel que soit leur support, est crucial pour 
garantir la vérité, la transparence et l’objectivité dans le déluge de 
nouvelles et de désinformation.

Que vous rédigiez dans la presse écrite ou reporter, blogueur, 
vlogueur, ... votre contribution au journalisme est incontournable. 
Chaque média apporte ses propres perspectives et opportunités, et 
ensemble, nous formons une communauté diversifiée et dynamique 
qui s’efforce d’informer son public.

Vous trouverez dans ce numéro le compte rendu de notre dernière 
Assemblée générale et toutes les informations concernant le 
renouvellement de votre cotisation pour 2025.

Cordiales salutations,

Le vice-président, Jan Bleyenberg

EDITORIAAL

WIJ SAMEN…

In een tijdperk waarin informatie sneller dan ooit wordt verspreid en 
ons consumentengedrag voortdurend verandert, staat de hedendaagse 
pers voor unieke uitdagingen en kansen.

De rol van journalisten, ongeacht hun medium, is cruciaal in het 
waarborgen van waarheid, transparantie en objectiviteit te midden 
van de stortvloed aan nieuws en desinformatie.

Of u nu een schrijver in de geschreven pers, een reporter, een 
blogger, vlogger, … bent, uw bijdrage aan de journalistiek is 
onmisbaar. Elk medium brengt zijn eigen unieke perspectieven en 
mogelijkheden met zich mee, en samen vormen we een diverse 
en dynamische gemeenschap die streeft naar het informeren van 
ons publiek.

Verder in dit nummer het verslag van onze laatste Algemene 
Vergadering en alle info met betrekking tot het vernieuwen van uw 
lidmaatschap 2025.

Hartelijke groet,

Vice-voorzitter, Jan Bleyenberg
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Ont contribué à ce numéro, Jean-Pierre Alvin, Jan Bleyenberg, Annemie Genbrugge, Isabelle Tordoir hebben aan dit nummer meegewerkt.
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Dans le cadre du 130e anniversaire de notre Union 
professionnelle, une visite du Sénat de Belgique a été 
organisée le 7 novembre 2023 ; nous y avons été cordialement 
accueillis par sa Présidente, Madame Stephanie D’Hose.

Un cocktail organisé dans le péristyle a clôturé la séance 
protocolaire et la visite de ce lieu prestigieux chargé d’Histoire.

In het kader van het 130-jarig jubileum van onze 
beroepsvereniging werd een bezoek aan de Belgische Senaat 
georganiseerd op 7 november 2023; we werden er hartelijk 
ontvangen door zijn Voorzitster, Mevrouw Stephanie D’Hose.

Een cocktail in het peristilium sloot de ceremoniële zitting en 
het bezoek aan deze prestigieuze plek vol geschiedenis af.



L’ORGANE D’ADMINISTRATION 
DE VOTRE UNION 
PROFESSIONNELLE

HET BESTUURSORGAAN 
VAN UW 
BEROEPSVERENIGING

Jean-Pierre ALVIN 
Président
Voozitter

Monique VRINS 

Olivier KOULISCHER Jean-Willy LARDINOIT

Jean-Paul  HEERBRANT 
Syndic 

Syndicus

Michèle VANDEN DUNGEN
Syndic 

Syndicus

Helmut HEINEN

Mohamed GARGOURI
Trésorier 

Schatbewaarder

Guy BROECKHOVE 
Woordvoerder 

PR & Porte-parole

Jan BLEYENBERG
Vice-voorzitter
Vice-président

Isabelle Tordoir
Secrétaire administrative

Administratieve secretaresse

ADMINISTRATEURS

Christiane GILLAERTS

Ingrid DE JONGE 
Secretaris-generaal
Secrétaire générale 

Syndicus 
Syndic

Annemie GENBRUGGE



Wij vragen u om in de overschrijving duidelijk uw naam en uw 
lidmaatschapsnummer te vermelden (belangrijk wanneer de 
storting van een andere rekening wordt uitgevoerd).

Veuillez indiquer clairement le nom ainsi que le numéro de membre 
de la personne pour qui la cotisation est payée, surtout si le versement 
provient d’un autre compte que le sien ou d’une personne morale.

CARTES 
DE PRESSE 2025   
MODE D’EMPLOI

75 euros si vous résidez à l’étranger / indien u in het buitenland verblijft

60 euros si vous résidez en Belgique / indien u in België verblijft

PERSKAARTEN 
2025 

HANDLEIDING
Si vous recevez cette Newsletter, c’est que 
nous avons le plaisir de vous compter parmi les 
membres de notre Union professionnelle.

Pour vous permettre de le rester et d’être en 
règle au 1er janvier 2025, nous vous prions de bien vouloir verser sur l’un de 
nos deux comptes bancaires la somme de :

Als u deze nieuwsbrief ontvangt, hebben 
wij het genoegen u als lid bij onze 
beroepsvereniging te kunnen rekenen.

Om u toe te laten lid te blijven en in regel te 
zijn op 1 januari 2025, nodigen wij u uit uw lidgeld te storten op één van 
de vermelde bankrekeningen:

Ed
it.

 re
sp

on
sa

bl
e-

 Ve
ra

nt
. u

itg
ev

er
 : 

A.
J.P

.B
.E.

-V
.B

.B
.J.

P.P
. R

ue
 B

ec
ke

rs
st

ra
at

 , 
9 -

 10
40

 B
ru

xe
lle

s -
 B

ru
ss

el 
 •

  I
mp

re
ss

ion
 : 

Ini
tia

lP

Les cartes de presse 2025 et les cartes spécifiques pour voiture sont déjà 
imprimées et disponibles.

Vos documents vous seront expédiés par notre secrétariat environ quinze jours 
après la réception de votre paiement. Il est inutile de nous téléphoner ou de se 
présenter à notre siège social.

Si vous souhaitez une note de frais pour votre comptabilité, vous pouvez le 
signaler par mail au secrétariat.

Pour information, le secrétariat sera fermé du 23.12.2024 au 
03.01.2025.

Nous vous rappelons qu’il est interdit d’utiliser les documents 
actuels au-delà du 31 janvier prochain et vous remercions de nous 
éviter de devoir vous adresser un rappel, lequel serait augmenté 
de frais administratifs fixés forfaitairement à 12 euros (décision de 
l’Assemblée générale).

De perskaarten 2025 en de kaarten voor de auto’s zijn reeds gedrukt 
en beschikbaar.

Uw documenten zullen u toegestuurd worden door ons secretariaat rond 
twee weken na ontvangst van uw betaling. Het is onnodig ons te bellen of 
u te verplaatsen naar onze sociale zetel.

Indien u een onkostennota wenst voor uw boekhouding kunt u ons 
secretariaat een mail sturen.

Ter informatie, het secretariaat zal gesloten zijn van 23.12.2024 tot 
03.01.2025.

Wij herinneren er u aan dat de huidige documenten niet mogen 
gebruikt worden na 31 januari 2025. Wij danken u om ons niet te 
verplichten een herinnering te sturen, wat automatisch een vaste 
administratieve toeslag van 12 EUR met zich meebrengt. (Beslissing 
van de algemene vergadering).

Le montant s’élève à 85 euros si vous émettez un chèque à l’étranger, en raison 
des frais élevés demandés par les banques.

Indien u een cheque vanuit het buitenland uitgeeft, wordt dit bedrag 
evenwel 85 EUR door de hoge bijkomende kosten.

PRESSE

ASSOCIATION DES JOURNALISTES  
PERIODIQUES BELGES ET ETRANGERS

ACCREDITEE A L’O.N.U. ET A L’O.T.A.N.
Siège social : Rue Beckers, 9 - 1040 Bruxelles

Tél.: +32 472 54 25 71 - contact@ajpbe-vbbjpp.eu

A.J.P.B.E.
SOCIETE ROYALE

2
202

0 24
32025

A.J.P.B.E. - V.B.B.J.P.P. : Rue Beckersstraat 9  •  1040 Bruxelles - Brussel 
Secrétariat/ Secretariaat : 0032 472 54.25.71  •  e-mail : contact@ajpbe-vbbjpp.eu

www.ajpbe-vbbjpp.eu

Belfius
IBAN : BE97 0689 3069 7849
BIC : GKCCBEBB 

BNP Paribas Fortis
IBAN : BE34 2480 6056 3190
BIC : GEBABEBB

POUR RAPPEL, VOUS TROUVEREZ CI-DESSOUS LES DEUX NUMÉROS DE COMPTE OÙ EFFECTUER LE VERSEMENT DE VOTRE AFFILIATION 2025.
TER HERINNERING, HIERONDER DE TWEE BANKREKENINGNUMMERS OM UW LIDGELD 2025 TE KUNNEN STORTEN.

2
202

0 24
3

PERS

VERBOND VAN BELGISCHE & BUITENLANDSE 
JOURNALISTEN DER PERIODIEKE PERS
GEACCREDITEERD BIJ DE O.V.N. EN BIJ DE N.A.V.O.

Maatschappelijke zetel : Beckersstraat, 9 - 1040 Brussel
Tel.: +32 472 54 25 71 - contact@ajpbe-vbbjpp.eu

V.B.B.J.P.P.
KONINKLIJKE MAATSCHAPPIJ

2025

BCE 0408.732.363 KBO



ALGEMENE VERGADERING - 20 FEBRUARI 2024

Nazicht van de aanwezigen: 68 leden zijn aanwezig of vertegenwoordigd.

Minuut stilte: De voorzitter, Jean-Pierre Alvin, opent de zitting en vraagt 
één minuut stilte ter nagedachtenis van onze overleden leden sinds de 
vorige algemene vergadering: Emmanuel de LANTSHEERE, Bernard de 
MARCKEN DE MERKEN, Bernard VERMEYLEN en Guy WAGELMANS.

Proces-verbaal: De vergadering keurt unaniem de notulen goed van de 
algemene vergadering van 15 februari 2023.

VERSLAG VAN HET BESTUURSORGAAN

Bestuurslid Michèle Vanden Dungen, lid van het college van syndici, 
stelt het rapport van het bestuursorgaan voor in naam van de algemeen 
secretaris, Helmut Heinen, afwezig die dag.

In een collegiale en gemoedelijke sfeer werd er vijf maal vergaderd door het 
bureau en werd Annemie Genbrugge, op haar vraag, vervangen door Ingrid 
De Jonge binnen het college van syndici. Er werden 20 toelatingsdossiers 
besproken, waarvan er 17 werden goedgekeurd in 2023 en twee begin 2024. 
Een dossier werd geweigerd.

Een van de belangrijkste punten van het jaar 2023 was de organisatie van de 
algemene vergadering in het Koninklijk Legermuseum op 15 februari 2023. 
Tijdens deze vergadering werd door professor Laurent Marlière een 
interessante voordracht gegeven over mogelijke denkpistes om het imago 
van het VBBJPP op te krikken en om de aanwerving van jonge leden te 
bevorderen. De werkgroep ‘marketing’ bestudeert deze pistes maar heeft 
haar reflectie hierover nog niet gefinaliseerd.

Onze beroepsvereniging heeft haar 130e verjaardag gevierd met een bezoek 
aan de Senaat op 7 november 2023. Een veertigtal leden werden ontvangen 
door de voorzitster van de Senaat, Stephanie d’Hose, en kregen een 
uitgebreide rondleiding door het gebouw van neoclassicistische architectuur.

Wij herinneren onze leden aan de mogelijkheid om op de site van het 
VBBJPP te publiceren en moedigen hen aan om ons hun publicatie door 
te sturen.

REKENINGEN 2023

De penningmeester, Mohamed Gargouri, stelt de rekeningen van 2023 voor 
en overloopt de ontvangsten en uitgaven van het jaar.

De belangrijkste inkomsten van het VBBJPP zijn de lidmaatschapsbijdragen 
van de leden en in mindere mate de inschrijvingsrechten en de kosten voor 
duplicaat. Voor de eerste maal leveren de spaarrekeningen rente op.

De personeelskosten en werkingskosten van de vereniging vormen de 
belangrijkste uitgaven. De organisatie van de algemene vergadering en de 
viering van 130 jaar VBBJPP, alsmede de kosten van overgang naar een vzw, 
vertegenwoordigen de derde belangrijkste uitgavenpost.

Finaal kunnen we stellen dat de inkomsten hoger liggen dan de uitgaven, maar 
het blijft belangrijk om de rekeningen te beheren als een goede huisvader.

De algemene vergadering keurt de rekeningen van 2023 met eenparigheid goed.

Kwijting aan het bestuursorgaan: wordt met unanimiteit gegeven voor 
het werkjaar 2023.

BUDGET 2024

De penningmeester legt uit dat de personeelskosten de belangrijkste 
uitgave vertegenwoordigen, een post die door inflatie en indexatie 
toeneemt. Daarna komen de posten van de algemene vergadering en de 
kosten voor drukwerk. Door de overgang naar een vzw moeten nieuwe 
kosten worden opgenomen zoals de publicatie van de boekhouding bij de 
FOD Economie en bij de Kruispuntbank voor Ondernemingen.

Qua ontvangsten hoopt de penningmeester dat het aantal leden stabiel 
blijft om de financiën in evenwicht te houden.

Het budget wordt unaniem goedgekeurd.

Toegangsrecht en lidmaatschapsbijdrage: De voorzitter bevestigt dat 
voor 2025 dezelfde bedragen gehandhaafd blijven als in 2024, namelijk 
60 euro voor de leden die in België verblijven en 75 euro voor de leden die 
in het buitenland verblijven. Het toegangsrecht bedraagt 60 euro.

Verkiezing van de leden van het bestuursorgaan: De voorzitter legt uit 
dat elk jaar de helft van de mandaten van het bestuursorgaan herkiesbaar 
is. Voor dit jaar zijn dit mevrouw Genbrugge, Gillaerts en Vanden Dungen, 
alsmede de heer Bleyenberg, Heerbrant en Heinen. Allen zijn uittredend en 
stellen zich opnieuw voor. Met eenparigheid worden de kandidaten herkozen.

Vragenuurtje: S. Bailleul vraagt wat er is gebeurd met de suggesties 
van professor Laurent Marlière op de algemene vergadering van 2023. 
De ondervoorzitter legt uit dat de groep marketing nog bezig is met de 
uitwerking ervan.

A. Buyse vraagt of het niet mogelijk is om een tweede website te creëren, 
enkel voor de artikelen. De penningmeester legt uit dat dit de kosten 
voor beheer, gelinkt aan het internet, zou verdubbelen en dat het aantal 
publicaties op de site dit niet verantwoordt.

J.-P. Habimana vraagt of er geen financiële steun kan worden verleend 
aan leden die schrijven voor een krant of tijdschrift. Het VBBJPP kan 
financieel geen hulp bieden aan een of ander journalist of persorgaan, want 
neutraliteit blijft noodzakelijk.

M. Vanhellemont vraagt of hij de ledenlijst kan bekomen. Dit is niet 
mogelijk uit respect voor de AVG.

S. Dobric vraagt of ze zich kan ontfermen over de sociale media van het 
VBBJPP. Het bestuursorgaan zal het voorstel bestuderen en de modaliteiten 
voor de inwerkingstelling, als er een meerderheid is bereikt voor het 
inzetten van sociale media.

EINDE VAN DE VERGADERING

De voorzitter sluit de vergadering om 16u45 en nodigt de aanwezigen uit op 
een vriendschapsdrink.



Vérification des présences : 68 membres sont présents ou représentés.

Minute de silence : Le Président, Jean-Pierre Alvin, ouvre la séance en 
demandant une minute de silence à la mémoire de nos membres disparus 
depuis la dernière assemblée.

Il s’agit d’Emmanuel de LANTSHEERE, Bernard de MARCKEN de MERKEN, 
Bernard VERMEYLEN et de Guy WAGELMANS.

Procès-verbal : L’assemblée approuve à l’unanimité le procès-verbal de 
l’assemblée générale du 15 février 2023.

RAPPORT DE L’ORGANE D’ADMINISTRATION

L’administratrice, Michèle Vanden Dungen, membre du Collège des Syndics, 
présente le rapport de l’Organe d’Administration au nom du secrétaire 
général, Helmut Heinen, absent en ce jour.

Dans une ambiance confraternelle et amicale, l’Organe d’Administration 
s’est réuni à cinq reprises et, à sa demande, Annemie Genbrugge a été 
remplacée par Ingrid De Jonge au sein du collège des Syndics. Celui-ci a 
analysé 20 dossiers d’admission parmi lesquels 17 ont été admis en 2023 
et deux début 2024. Un dossier a été refusé.

Un des points marquants de l’année 2023 a été l’organisation de l’A.G. 
au Musée Royal de l’Armée, le 15 février 2023. Lors de cette réunion, le 
professeur Laurent Marlière a fait un exposé très intéressant sur des pistes 
de réflexion pour rajeunir l’image de l’AJPBE et promouvoir le recrutement 
de jeunes membres. Le groupe de travail « Marketing » étudie ces pistes et 
n’a pas encore finalisé sa réflexion.

Notre union professionnelle a célébré son 130e anniversaire en organisant 
une visite au Sénat le 7 novembre 2023. Une quarantaine de membres 
ont été reçus par la présidente du Sénat, Mme Stephanie d’Hose, et ont 
également pu visiter les locaux et en admirer l’architecture néoclassique.

Nous rappelons également à tous nos membres qu’ils ont la possibilité 
de publier sur le site de l’AJPBE et les encourageons à nous envoyer 
leurs publications.

COMPTES 2023

Le Trésorier, Mohamed Gargouri, présente les comptes 2023 et parcourt les 
recettes et dépenses de l’année. 

Les principales ressources de l’AJPBE sont les cotisations des membres et 
dans une moindre mesure les droits d’entrée et les frais de duplicata. Pour 
la première fois, les comptes d’épargne ont généré des intérêts.

Les coûts de personnel et les frais de fonctionnement de l’Association 
constituent les charges les plus importantes. L’organisation de l’A.G et des 
130 ans de l’AJPBE ainsi que les frais de passage en ASBL représentent 
ensemble le troisième poste le plus important parmi les dépenses.

En conclusion, les rentrées dépassent les dépenses mais il est nécessaire 
de continuer à appliquer une gestion en bon père de famille.

L’assemblée approuve les comptes 2023 à l’unanimité.

Décharge au Conseil : Décharge est donnée à l’unanimité au Conseil 
d’Administration pour l’exercice 2023.

BUDGET 2024

Le Trésorier explique que les frais de personnel constituent le poste le plus 
important, poste qui augmente à cause de l’inflation et de l’indexation. 
Suivent ensuite les postes de l’A.G. et des frais d’imprimerie. Vu le passage 
en ASBL, de nouveaux frais seront à inclure à partir de l’année prochaine 
notamment pour la publication officielle de la comptabilité auprès du SPF 
Economie et de la Banque Carrefour des Entreprises.

Concernant les recettes, le trésorier espère que le nombre de membres va 
rester stable pour maintenir la situation financière à l’équilibre.

Le budget est approuvé à l’unanimité.

Droit d’entrée et cotisation : Le Président confirme que, pour l’année 2025, 
le montant de la cotisation reste le même qu’en 2024, à savoir : 60 euros 
pour les membres résidant en Belgique et 75 euros pour les membres ne 
résidant pas Belgique. Le droit d’entrée s’élève à 60 euros.

Élection des membres de l’Organe d’Administration : le Président 
précise que l’O.A. est renouvelable par moitié chaque année. Cette fois, il 
s’agit de Mesdames Genbrugge, Gillaerts et Vanden Dungen et de Messieurs 
Bleyenberg, Heerbrant et Heinen. Tous sont sortants et se représentent. 
Les candidats sont réélus à l’unanimité.

Questions-Réponses : S. Bailleul demande ce que sont devenues 
les suggestions du prof. Laurent Marlière faites lors de l’A.G. 2023. 
Le vice-Président explique que le groupe Marketing est encore occupé 
à y travailler.

A. Buyse demande s’il n’y aurait pas moyen de créer un deuxième site web 
et ce, juste pour les articles. Le trésorier explique que cela doublerait les 
frais de gestion liés à l’internet et que le nombre d’articles publiés sur le 
site ne le justifie pas.

J.-P. Habimana demande si une aide financière existe pour les membres 
qui ont un journal. L’AJPBE ne peut aider financièrement l’un ou l’autre 
journaliste, ou organe de presse car elle doit rester neutre. 

M. Vanhellemont demande s’il y a moyen d’avoir la liste des membres. Ceci 
n’est pas possible pour cause de respect du RGPD.

S. Dobric demande à pouvoir s’occuper des médias sociaux pour l’AJPBE. 
L’Organe d’Administration étudiera la proposition et les modalités de 
sa mise en œuvre si une majorité est dégagée pour l’utilisation des 
médias sociaux.

CLÔTURE DE L’ASSEMBLÉE

Le Président lève la séance à 16h45 et invite l’assemblée au verre de 
l’amitié offert par l’AJPBE.

ASSEMBLÉE GÉNÉRALE - 20 FÉVRIER 2024


